33. HULA SHOW
My guide book gave us good directions! We got here right on time.

It’s good that you brought that book along. It has really helped us.

What does the guide book say about the actual show?

The book says that this is one of the most popular hula shows in all of Hawaii.

Well then, let’s go find our seats. I want to be able to see what’s going on.

You go ahead. I want to look at some of those stands over there. They must be selling some interesting things. Look at all the people.

I really hope that I have chosen the best necklaces.
The guide book says that coral jewelry can be found in many places in Hawaii.

Now we can look for our seats. That sign says we need to go in this direction.

And look, the ladies are just ahead of us looking for the right row.

It feels good to sit down after such a long day.

Look at the stage. It’s starting. What does the word “Hawaii” mean anyway?

Well, my book says that “Hawaii” is a Polynesian word meaning “homeland”.

And those beautiful, colorful dresses are called “holokus”. Aren’t they pretty?

Ssssshhhhh!

They were first used here on the islands in the 1800’s.

Now interesting! The book says that the dresses were introduced by missionaries from New England.
The book also notes that hula was originally a religious dance form.

And then it says that hand motions are used in contemporary hula to tell stories about the islands.

Those skirts are more traditional according to the book. They are short and made of grass.

Excuse me, please quit talking!

Come on! Before you get us in trouble, let’s go dance.

This is fun! How do I look?

Just great, honey.

Мой путеводитель помог нам найти дорогу! Мы добрались сюда вовремя.

Хорошо, что ты взяла эту книгу. Она действительно нам помогла.

Что путеводитель говорит по поводу шоу?

В книге написано, что это одно из самых популярных шоу гавайских танцев.
Хорошо, пойдем отыщем свои места. Я хочу увидеть все, что происходит.

Иди вперед. Я хочу здесь осмотреть несколько ларьков. Должно быть, здесь продаются какие-то интересные вещи. Смотри на всех этих людей.

Я надеюсь, что ты выбрала самые лучшие ожерелья.

В путеводителе написано, что украшения из кораллов можно найти во многих местах на Гавайях.

Теперь мы можем поискать наши места. На том знаке указано, что нам нужно идти в этом направлении.

Смотри, женщины впереди, ищут свой ряд.

Здорово присесть после долгого дня.

Смотри на сцену. Начинается. Что же все-таки значит слово «Гавайи»?

Ну, в моей книге написано, что «Гавайи» - это полинезийское слово, которое означает «родина».

А эти красивые, цветастые платья называются «холокус». Не правда ли, они симпатичные?

Ш-ш-ш-ш-ш!

Их впервые использовали на островах в 1800-х.
Как интересно! В книге написано, что платья были введены миссионерами из Новой Англии.

В книге также отмечено, что хула первоначально был религиозным танцем.

А теперь, эти движения руками используются в современной хула для того, чтобы рассказывать истории об островах.

В книге написано, что юбки более традиционны. Они короткие, и сделаны из травы.

Извините, пожалуйста, перестаньте разговаривать!

Ну давай! Прежде чем из-за тебя случится какая-нибудь неприятность, давай пойдем потанцуем.

Это весело! Как я выгляжу?

Просто великолепно, дорогой.

